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Protokół z posiedzenia  
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości,  

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  

z dnia 18 czerwca 2013 roku 
 
Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy odbyło się 18 czerwca 2013 roku w Sali 

Posiedzeń Rady Gminy przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości:  
Brodziak Henryk; Kruszewski Klaudiusz; Bogdan Huczko; Wojciech Kruk 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Sufa Franciszek; Ochman-Szyguła Róża; Pilarski Krzysztof;  
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dawydzik Artur, Kiszkis Jacek; Kuczera Rafał; Luć Adam; Piegza Gerard;  
oraz  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss,  
Wójt Gminy – Jan Murowski,  
Zastępca Wójta Gminy – Stefan Hajda,  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek, 
Zastępca Dyrektora GOKSiR – Marta Brylińska 
Redaktor Gwarka – Alicja Jurasz 
 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss przywitał obecnych na posiedzeniu radnych                  
i przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2013 rok. 
2. Projekt uchwały w sprawie zwrotu kosztów przejazdu w formie zakupu biletów dla uczniów 

uczęszczających do szkół podstawowych i gimnazjum z terenu gminy Krupski Młyn (gdy droga 
ucznia z domu do szkoły przekracza odległość 3 kilometrów). 

3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do Fundacji Lokalna Grupa 
Działania  „Spichlerz Górnego Śląska”. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na działalność Gminy Krupski Młyn w zakresie 
telekomunikacji. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 1 
roku. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 
lat.  

7. Wysłuchanie informacji Zastępcy Dyrektora GOKSiR-u w Krupskim Młynie na temat 
działalności i zamierzeń dotyczących wykorzystania obiektów sportowych w czasie wakacji. 

8. Sprawy bieżące. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował radnym aby rozpocząć posiedzenie Komisji od 

wysłuchania informacji Zastępcy Dyrektora GOKSiR-u w Krupskim Młynie, a następnie rozszerzyć 

porządek posiedzenia o pkt o treści:  

8. „Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie stowarzyszenia pod nazwą Związek 

Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa Śląskiego z siedzibą w Gliwicach.”  

9. „Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Gminy Krupski Młyn dotyczącego uwag do 

projektu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020.” 

10. „Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia komunalnego.” 

Radni przyjęli przedstawione propozycje bez uwag. 
 
Ad. 1. 
 Wysłuchanie informacji Zastępcy Dyrektora GOKSiR-u w Krupskim Młynie na temat 
działalności i zamierzeń dotyczących wykorzystania obiektów sportowych w czasie wakacji. 
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Zastępca Dyrektora GOKSiR-u przedstawiła informację na temat imprez organizowanych w ciągu 
ostatnich tygodni na terenie Gminy. Były to m.in.: Dni Krupskiego Młyna; rajdy rowerowe (do 
Borowian i Kokotka) wspólnie z ks. Szymonem Zurkiem, Mistrzostwa Polski Młodzieżowych Ośrodków 
Wychowawczych w Hali Sportowej. 
Poinformowała o sposobie wykorzystania hali przez uczniów Zespołu Szkół w Krupskim Młynie oraz 
inne osoby, o propozycjach wysokości stawki wynajmu hali; o opłatach proponowanych za możliwość 
korzystania z kortów tenisowych. Przedstawiła informację na temat planowanego doposażenia hali w 
kotarę oddzielającą boiska, piłkochwyty oraz stanowiska sędziowskie do siatkówki. Poinformowała 
również o planach zorganizowania półkolonii przez GOKSiR, które miałyby się  rozpocząć 8 lipca br. 
Dodała, że szczegółowe informacje na ten temat będą dostępne w ciągu kilku najbliższych dni. W 
lipcu odbędzie się również Letnia Akademia Teakwon-do. Planowane jest również zatrudnienie 
instruktora gry w tenisa, jeśli tylko pozwolą na to finanse Ośrodka. 
Powiedziała, że od 1 lipca będzie działał basen kąpielowy a proponowane stawki opłat to 5 
zł/dziennie dla osób dorosłych i 2,5 zł/dziennie dla dzieci, dostępne będą również karnety dla osób 
dorosłych – 20 zł/tydzień i dla dzieci 10 zł/tydzień. Na terenie basenu planowane są również liczne 
turnieje i zawody w ramach dostępnych środków finansowych.  
Radny Kiszkis zaproponował, aby rozważyć możliwość obniżenia stawki opłat dla mieszkańców gminy 
za korzystanie z basenu. 
Pani Brylińska powiedziała, że stawki owszem mogłyby być niższe ale wówczas nie pozwoli to na 
zapewnienie niezbędnych dochodów, potrzebnych do utrzymania basenu.  
Zastępca Wójta Gminy zgłosił wątpliwość ograniczania dostępu do gminnych obiektów sportowo-
rekreacyjnych osobom spoza naszej gminy. Chcemy być postrzegani jako gmina turystyczno-
rekreacyjna i właśnie takie obiekty jak chociażby basen mogą służyć promocji naszej gminy. Jest 
prawdą, że obiekty zostały wybudowane przy zaangażowaniu środków własnych ale jest również 
prawdą, że wybudowanie tych było możliwe dzięki środkom unijnym, a przecież ideą Unii 
Europejskiej jest zacieśnianie stosunków międzyludzkich oraz otwieranie się na innych ludzi. 
Franciszek Sufa dodał, że zdaje sobie sprawę, że na kulturze czy sporcie nie da się zarobić, jednak na 
udostępnieniu hali można zyskać. Należy zachęcać mieszkańców do częstego korzystania z obiektów, 
by je wypromować i zareklamować. 
Bogdan Huczko podkreślił, że obiekty sportowe potrzebują dofinansowania, po to by móc ponosić 
stałe opłaty, które są niezbędne do utrzymania ich w należytym stanie. Zachęcał jednocześnie do 
rozważenia możliwości wdrożenia programu np.: „Rodzina 5+”, którego szczegóły Radni poznali na 
poprzednim posiedzeniu.  
Wójt Murowski podkreślił, że pomysł programu „Rodzina 5+” jest interesujący ale mógłby być 
wdrożony przede wszystkim w porozumieniu z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej.  
Adam Łuć powiedział, że nie można nie płacić za korzystanie z obiektów, ponieważ utrzymanie 
obiektów sportowych jest niezwykle kosztowne. Jest zdania, że może należałoby rozróżnić opłaty za 
korzystanie z basenu dla mieszkańców, od opłat ponoszonych przez osoby spoza gminy.  
Franciszek Sufa zaproponował aby przyjrzeć się strategicznie całej działalności kulturalno-sportowej. 
Radny Łuć podziękował za przedstawione informacje na temat imprez i wyraził nadzieję na powstanie 
siłowni zewnętrznej w bezpośrednim sąsiedztwie kortów tenisowych i boiska wielofunkcyjnego.  
Pan Huczko zaoferował swoją pomoc i poinformował o możliwości wnioskowania do Rady Nadzorczej 
SM „CHEMIK” z prośbą pomoc z funduszu kulturalno-oświatowego.  
Radny Kiszkis podkreślił, że wnioskując o zróżnicowanie opłaty dla mieszkańców zrobił to po to, aby 
mieszkańcy gminy czuli się wyróżnieni.  
Radni wnioskowali aby Zastępca Dyrektora GOKSIR-u przedstawił harmonogram imprez na cały rok.  
Pani Brylińska wyjaśniła, że planu takiego nie może przygotować, ponieważ nie jest w stanie 
przewidzieć ilości środków finansowych dostępnych na imprezy sportowe w budżecie.  
Radni zapoznali się z przedstawionym informacjami.  
 
Ad. 2. 
            Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2013 rok. 
Skarbnik Gminy szczegółowo omówiła projekty zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok 
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Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2013 oraz po wysłuchaniu dodatkowych wyjaśnień postanowili pozytywnie 
zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 3. 

 Projekt uchwały w sprawie zwrotu kosztów przejazdu w formie zakupu biletów dla uczniów 
uczęszczających do szkół podstawowych i gimnazjum z terenu gminy Krupski Młyn (gdy droga 
ucznia z domu do szkoły przekracza odległość 3 kilometrów). 
Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały, następnie Przewodniczący Rady Gminy 

przedstawił projekt przedmiotowej uchwały.  

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 

 

Ad. 4. 

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krupski Młyn do Fundacji Lokalna Grupa 
Działania  „Spichlerz Górnego Śląska”. 
Zastępca Wójta poinformował radnych o przyczynach podjęcia uchwały oraz poinformował o tym, że 
kandydat do Spichlerza będzie przedstawicielem Gminy w Rady Programowej Spichlerza i do tej pory 
był to Dyrektor GOKSiR-u. W związku z odwołaniem dotychczasowego Dyrektora, Wójt zwrócił się do 
radnych, aby przedstawili kandydatury na tą funkcję. Dodał jednocześnie, że nowy Dyrektor GOKSiR-
u będzie również mógł kandydować na to stanowisko.   
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na działalność Gminy Krupski Młyn w zakresie 
telekomunikacji. 
Zastępca Wójta Gminy poinformował, że aby Gmina Krupski Młyn mogła prowadzić działalność  w 
zakresie telekomunikacji, Rada Gminy powinna podjąć uchwałę w której wyraża zgodę na taką 
działalność.  
Następnie zapoznał radnych z treścią uchwały.  
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 
Ad. 6. 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres 1 roku. 
Zastępca Wójta Gminy szczegółowo omówił projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 1 roku. 
Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały postanowili pozytywnie 
zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 7.  
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres 3 lat.  
Zastępca Wójta Gminy szczegółowo omówił projekty uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 3 lat. 
Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały postanowili pozytywnie 
zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 8. 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenia stowarzyszenia pod nazwą 
Związek Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa Śląskiego z siedzibą w Gliwicach. 
Zastępca Wójta Gminy szczegółowo omówił projekty uchwały.  
Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały postanowili pozytywnie 
zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 9.  
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  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Gminy Krupski Młyn dotyczącego uwag do 
projektu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020. 
Zastępca Wójta Gminy szczegółowo omówił projekty uchwały.  
Członkowie Komisji po wysłuchaniu informacji na temat projektu uchwały postanowili pozytywnie 
zaopiniować przedstawiony projekt uchwały.   
 
Ad. 10. 
 Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Zastępca Wójta przypomniał, że przedmiotem Projektu pn. „Budowa Sieci szerokopasmowej dla 
społeczeństwa informacyjnego na terenie Gmin Górnego Śląska wraz z punktami dostępu Hot-spot” 
jest budowa infrastruktury szerokopasmowej w postaci sieci bezprzewodowej transmisji danych na 
potrzeby funkcjonowania jednostek samorządu terytorialnego na terenie 14 gmin województwa 
śląskiego. Projekt jest realizowany w ramach umowy o dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej 
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2007 – 1013, 
Priorytet II „Społeczeństwo informacyjne”, Działanie 2.1. „Infrastruktura społeczeństwa 
informacyjnego” nr projektu – 1190.  
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. 
 

Ad. 11. 

Sprawy bieżące. 

1. Artur Dawydzik: 
a) pytał: 

1) o akcję „odkomarzania” czy będzie i kiedy? 
2) czy będą sprzątane korty po powodzi? 
- Zastępca Wójta wyjaśnił, że odko marzanie będzie w ciągu kilku najbliższych dni a korty 
zostały już posprzątane- 

b) zgłosił: 
1) zatkanie studzienki przy sklepie i bloku Nr 17 w Ziętku; 
2) zarwanie przepustu pod drogą przy bloku Nr 4 w Ziętku; 

2. Klaudiusz Kruszewski: 
a) wnioskował o: 

1) uzupełnienie dziur na moście wojskowym w Ziętku; 
2) interwencję w sprawie uzupełnienia poboczy na zakrętach k/piaskowni i k/Starego 

Ziętka; 
3) rozważenie możliwości wyrównania terenu placu zabaw w Krupskim Młynie 

(likwidacja niecki); 
4) interwencję w sprawie zapadniętego asfaltu na łuku ul. Głównej przed mostem 

betonowym. 
3. Franciszek Sufa wnioskował o: 

a) wykoszenie trawy na cmentarzu; 
b) zniwelowanie kałuży przy bramie cmentarza; 

4. Bogdan Huczko: 
a) wnioskował o interwencję do Powiatu Tarnogórskiego w sprawie rozważenia możliwości 

dokonania oceny stanu technicznego mostu betonowego pod względem obniżenia jego 
nośności (wyłączając autobusy).  

zwrócił się z wnioskiem o uzupełnienie dziur na drogach na osiedlu W-70 
5. Przewodniczący Rady Gminy: 

a) poinformował o zaproszeniu na sesję Rady Powiatu, która odbędzie się 25 czerwca o 
godz. 10.00; 

b) przedstawił radnym treść pisma p. Grzegorza Ziaji dotyczącego podjęcia działań w 
sprawie poprawy jakości wody z nowego ujęcia w Krupskim Młynie;  

 
Posiedzenie wspólnych Komisji zakończyło się o godz. 17.30. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
Brodziak Henryk  …………………….  
Huczko Bogdan  …………………….  
Kruszewski Klaudiusz  …………………….  
Wojciech Kruk   ……………………. 
 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Ochman – Szyguła Róża ……………………  
Pilarski Krzysztof             ……………………. 
Sufa Franciszek   …………………….  
 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dawydzik Artur  …………………….  
Kiszkis Jacek   …………………….  
Kuczera Rafał   …………………….  
Łuć Adam   …………………...  
Piegza Gerard   …………………….  
 
 
 
 
Prot. K. Michałek 
 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 

 

 


